إن الحمد لله نحمده ونستعينه ونستغفره، ونعوذ بالله من شرور أنفسنا ومن سيئات أعمالنا، من يهده الله فلا مضل له، ومن يضلل فلا هادي له، وأشهد أن لا إله إلا الله وحده لا شريك له وأشهد أن محمداً عبده ورسوله.

{يَاأَيُّهَا الَّذِينَ ءَامَنُوا اتَّقُوا اللَّهَ حَقَّ تُقَاتِهِ وَلا تَمُوتُنَّ إِلا وَأَنْتُمْ مُسْلِمُونَ} 
{يَاأَيُّهَا النَّاسُ اتَّقُوا رَبَّكُمُ الَّذِي خَلَقَكُمْ مِنْ نَفْسٍ وَاحِدَةٍ وَخَلَقَ مِنْهَا زَوْجَهَا وَبَثَّ مِنْهُمَا رِجَالا كَثِيرًا وَنِسَاءً وَاتَّقُوا اللَّهَ الَّذِي تَسَاءَلُونَ بِهِ وَالأَرْحَامَ إِنَّ اللَّهَ كَانَ عَلَيْكُمْ رَقِيبًا} 

{يَاأَيُّهَا الَّذِينَ ءَامَنُوا اتَّقُوا اللَّهَ وَقُولُوا قَوْلا سَدِيدًا يُصْلِحْ لَكُمْ أَعْمَالَكُمْ وَيَغْفِرْ لَكُمْ ذُنُوبَكُمْ وَمَنْ يُطِعِ اللَّهَ وَرَسُولَهُ فَقَدْ فَازَ فَوْزًا عَظِيمًا} 

أما بعد،،،

فإن أصدق الحديث كتاب الله، وأحسن الهدي هدي محمد - صلى الله عليه وسلم -، وشر الأمور محدثاتها، وكل محدثةٍ بدعةٍ، وكل بدعةٍ ضلالةٍ، وكل ضلالةٍ في النار، وبعد.

All thanks is to Allah, whom we seek His help and forgivness.  We seek refuge in Allah from whatever evil our hearts conceal and from the consequences of our evil deeds.  Whoever Allah grants guidance will never be led astray.  Whoever He leads astray will never find guidance.  I attest that none is worthy of worship except Allah, who has no partners, and that Mohammad is His slave and Messenger.

" O ye who believe fear God as He should be feared, and die not except in a state of Islam. "  Aal Imran 102.

" O mankind fear your Lord, Who created you from a single person, created, of like nature his mate, and from them twain scattered (like seeds) countless men and women; fear God throu Whom ye demand your mutual (rights) and the wombs (that bore you); for God ever watches over you. " Alnisaa 1.

" O ye who believe fear God, and (always) say a word directed to the right. That He may make you conduct whole and sound and forgive you your sins: he that obeys God and His apostle, has already attained the highest achievement. " Alahzab 70-71.

